



TC-CP(2023)LD3
06/10/2023

Consultation of the Parties

La Consultation des Parties

Council of Europe Convention on Access to Official Documents

(CETS No. 205) – the Tromsø Convention

Convention du Conseil de l'Europe sur l'Accès aux documents publics

(STCE n° 205) – la Convention de Tromsø

Decisions made at the 3rd meeting

Décisions prises lors de la 3^e réunion

Strasbourg, 6 October/octobre 2023 (KUDO)

Item 1: Opening of the meeting and adoption of the agenda	Point 1 : Ouverture de la réunion et adoption de l'ordre du jour
The Consultation of the Parties adopted the agenda as it appears in document TC-CP(2023)OJ01 .	La Consultation des Parties adopte l'ordre du jour tel qu'il figure dans le document TC-CP(2023)OJ01 .
Item 2: Election of the Chair and the Vice-Chair	Point 2 : Élection du Président et du Vice-président
The Consultation of the Parties elected Mr Rasmus LUMI as Chair and Ms Ganna KRASNOSTUP as Vice-Chair for a term of office of one year.	La Consultation des Parties élit Mr Rasmus LUMI comme Président et Mme Ganna KRASNOSTUP comme Vice-présidente, dont la durée du mandat est d'un an.
Item 3: Information by the Secretariat on the work of the Council of Europe Access Info Group and the state of ratifications	Point 3 : Information par le Secrétariat des travaux du Groupe Accès à l'information du Conseil de l'Europe et de l'état des ratifications
The Consultation of the Parties took note of the information provided by the Secretariat.	La Consultation des Parties prend note des informations communiquées par le Secrétariat.
Item 4: Other Business	Point 4 : Questions diverses
None.	Aucun autre point n'est abordé.
Item 5: Adoption of the list of decisions	Point 5 : Adoption de la liste des décisions
Pursuant to Rule 10.4 of its Rules of Procedure the Consultation of the Parties adopted the present list of decisions.	Conformément à la Règle 10.4 de son Règlement, la Consultation des Parties adopte la présente liste de décisions.